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Ekstra ordinær generalforsamling d. 3. februar 2022, Valhal 

 

19 medlemmer fremmødt. 

 

Allan Henckel bød velkommen til den ekstraordinære generalforsamling med kun to 

punkter: 

 

Kurt Haugaard fra bestyrelsen blev udpeget som referent. 

1 Fremlæggelse af regnskab 

2 Afvikling af engagement i Sydbank  

 

Bent Porskrog fremlagde regnskabet for perioden 1/10. 2019 til 30/9. 2021, som er 
udarbejdet i samarbejde med afgående kasserer Kim Roost, og godkendt af revisorerne 

Allan Wriborg og Tommy Andresen. 

Resultatet viser et overskud på 42.297,35 kr. for de to år. 

Foreningens totale beholdning inkl. aktier og investeringsbeviser er 165.706,35 kr. 

Hans Jørgen Jacobsen: hvor mange husstande mangler at betale 

Bent Porskrog: Vi er i gang med at rykke og 35 husstande manglede at betale. 

Regnskabet blev godkendt ved akklamation.  

 

Bent Porskrog forelagde bestyrelsens forslag om at flytte alle aktiviteter fra Sydbank 
til Danske Bank, og begrundede det med de store udgifter til Sydbank og manglende 

fleksibilitet ved skift til ny kasserer. 

Allan Henckel: Danske Bank har været meget behjælpsomme i perioden med 

oprettelse af ny kasserer. 

Hans Jørgen Jacobsen: vær opmærksom på I nok skal bruge et underskrevet 

referat fra denne ekstraordinære generalforsamling 

Kurt Haugaard lovede at underskrive referatet. 

Afviklingen af aktiviteter i Sydbank blev godkendt ved akklamation. 

 

Spørgsmål efter den ekstraordinære generalforsamling 

 Jens Madsen: kommer hjemmesiden til at køre igen? 

Allan Henckel: Preben Christensen er i gang med at genoprette den, og 

bestyrelsen vil selv fremover vedligeholde den. 

 

 

3. februar 2022 

Allan Henckel, formand  Kurt Haugaard, referent 

 

 

___________________  _____________________ 


